



终极无刷静音冰沙机

Multiple shock absorption and noise reduction technologies, with a lifespan of 300,000 cycles; brushless motors.

Suitable for blenders used at chain tea beverage counters.

多重减震降噪技术,30万次使用寿命无 刷马达

更适合连锁茶饮吧台的搅拌机





300K



Moisture-proof and waterproof 防潮防水



1.5L BPA-free copolyester container 1.5L 不含双酚A 共聚酯搅拌杯 40dB

Triple power boost 三倍动力提升

300K cycles lifespan 30万次寿命 5 major sound reduction systems 5大降音系统





FEATURES

- Super-sensitive high-power brushless motor, efficient and energy-saving, no burnt smell from carbon brushes, no overheating shutdown, sustainable operation.
- 300,000 uses lifespan, 10 times higher than AC motors, with powerful and stable torque output, durable, stable, and reliable.
- Patent-sealed technology, fully waterproof and moisture-proof.
- 1.5L (50-ounce) BPA-free copolyester large capacity container - NSF Approved.
- Powerful chip system design, customizable DIY, with a USB interface for direct menu program updates.
- Thickened sound enclosure with a directional airflow design, as low as 40dB.
- Metal chrome-plated base for the cup body, upgraded waterproof capability, more durable.
- 8 program buttons settings for smoother and more consistent blending.

特点

- 超感应大功率强力无刷电机,高效节能,无碳刷烧焦异味、 无过热停机、可持续性工作
- 30万次使用寿命,比AC马达高10倍,扭矩输出强大平稳, 持久耐用,稳定可靠
- 专利密封技术,全机身防水防潮
- 1.5L (50oz) 不含双酚A共聚酯大容量搅拌杯
- 强大的芯片系统设计,随心DIY,可直接插USB更新菜单程 序的接□
- 加厚隔音罩配合导音的风向流动设计, 低至40db
- 杯体底座金属镀铬,防水能力升级,更耐用
- 8个程序按钮,让搅拌更简单、一致

Technical Data 技术参数	NBN-2
Product Description 产品描述	Ultimate Brushless Noiseless Blender 无刷静音冰沙机
Motor 电机	DC Brushless Motor 直流无刷
Rated Voltage 电压	220-240V
Rated Frequency 频率	50/60Hz
Rated Power 功率	1,500W
Peak Power 峰值功率	2,000W
Rated Capacity 杯体容量	1.5L
Speed 转速	16,000RPM
Dimensions 设备尺寸 (W x D x H)	215 x 255 x 410mm
Net Weight 净重	8.6kg

Details 详细信息

Nostro's Ultimate Brushless Sound Enclosure Blender, engineered for top performance and longevity. Featuring a powerful tripe power boost and a remarkable lifespan of 300,000 cycles, this blender is designed for heavy-duty use. Its moisture-proof and waterproof construction ensures reliability in any kitchen environment. The spacious 1.5-liter blender container accommodates large batches, while the five major sound reduction systems deliver whisper-quiet operation, making it perfect for cafés and restaurants. Additionally, the USB update capability allows for easy software enhancements, keeping your appliance easy to update their menus. This blender is the ultimate choice for blending enthusiasts seeking performance without compromise!

Nostro 的终极无刷静音冰沙机,专为卓越性能和耐用性而设计。它具有强大的三重动力提升和高达 30 万次的卓越使用寿命,适合重负荷使用。其防潮防水的结构确保在任何厨房环境中的可靠性。1.5 升搅拌杯可容纳大批量的原料,而五大降噪系统则实现了安静的操作,使其非常适合咖啡馆和餐厅。此外,USB 更新功能使软件升级变得简单,方便用户轻松更新菜单。这款冰沙机是追求性能而不妥协的搅拌爱好者的终极选择!